
Predvsem se bomo osredotočilo na sekcijo, bomo pa sigurno prediskutirali novo nastali klub. Lp 
Alenka Černe  

2010/4/13 Igor Rac <igor.rac@siol.net> 

Hvala. Ali boste v dnevni red vključili predstavitev kluba? 

  

Leo pozdrav, 

Igor Rac 

  

 

From: alenka cerne [mailto:alenka.cerne@gmail.com]  
Sent: Tuesday, April 13, 2010 10:41 AM 
To: Igor Rac 
Subject: Re: 

  

Spoštovani g. Rac,  
 
UO SKVPM je seji 10.4.2010 prejel sklep, da predsednica kluba skliče sekcijo za nemške doge.  
 
Lp Alenka Černe  

2010/4/13 Igor Rac <igor.rac@siol.net> 

  

Spoštovana ga. Černe, predsednica SKVPM! 

Na informativnem sestanku v soboto, 10. aprila 2010 pred vzrejnim pregledom, v sestavi ga. Černe in g. 
Šinko s strani SKVPM-ja in g. Gotlin in g. Rac s strani na novo ustanovljenega Slovenskega kluba za 
nemške doge, je bila z naše strani poleg predstavitve namena, ciljev in vsebine dela kluba posredovana 
tudi pobuda za sodelovanje med obema kluboma v obliki pisnega predloga Dogovor o sodelovanju na 
področju pasme nemška doga (v priponki). 
Dogovorjeno je bilo, da boste našo pobudo predstavili na seji Upravnega odbora SKVPM-ja dne 10. aprila 
2010 v okviru točke dnevnega reda o aktualnem stanju v sekciji za nemške doge, zato vas prosim, da nas 
s stališčem Upravnega odbora seznanite. 

Lep dan, 

Igor Rac 

Za Slovenski klub za nemške doge 



  

 


